
 

BRM.0012.8.6.2022 

 

Protokół Nr 37/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  23 maja 2022 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Czas z trwania posiedzenia  14.30 do 14.58. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska, 

- Waldemar Wąśniewski, 

- Maria Żukowska. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia. 

2. Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich. 
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 36/2022 z 11.04.2022 r. Komisji Oświaty i Kultury. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2021 r. 

5. Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2021 r. 

6. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2022 r.  

7. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

8. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 36/2022 z 11.04.2022 r. Komisji Oświaty i Kultury. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 36/2022 z 11 kwietnia 2022 r.? 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2021 r. – 

stanowi załącznik do materiałów LII sesji RMI. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła sprawozdanie. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. 
 

Maria Żukowska – członek Komisji: 

Miałabym pytanie bardziej do Pani Naczelnik, ale skieruje je do Pani Skarbnik. 

Projekty, o które zapytam wiążą się z wkładem własnym. Czy my jako oświata 

braliśmy udział w projektach zewnętrznych „Poznaj Polskę”? I drugi projekt 

związany z „Rozwojem Narodowego Czytelnictwa” na biblioteki. Tu są do 

pozyskania środki zewnętrzne w kwocie 15 tysięcy. Wkład własny był 3 tysiące.  
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Ja nie mam takiej wiedzy, bo to bezpośrednio z Wydziału. We wniosku nie otrzymuję 

informacji, na jakie projekty jest dofinansowanie, ani na jaką szkołę. Natomiast 

przekażę Pani Naczelnik. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Prosimy o przygotowanie tych odpowiedzi na następne posiedzenie Komisji.  

Odniosę się może bezpośrednio do tego sprawozdania. W czasie półrocznego 

sprawozdania zwracałam uwagę na to, że jeśli chodzi o oświatę, to w bardzo niskim 

procencie zostały zrealizowane wydatki inwestycyjne i remontowe, ale to dotyczyło 

półrocza. Pozwoliłam sobie sprawdzić jak to wygląda na koniec roku i z pełną 

satysfakcją stwierdziłam, że wszystko wykonano, wydatki inwestycyjne w 2021 r.  

i wydatki remontowe w tym roku. To bardzo budująca informacja. Wiem, że ta kwota 

jest mniejsza niż poprzednie, ale nie mniej jednak zaspokajała podstawowe potrzeby 

zgłoszone przez dyrektorów szkół. Także bardzo dziękuję za dopilnowanie tego. 

Poza tym chciałabym jeszcze zapytać o jedną rzecz. Na stronie 154 sprawozdania jest 

kwota około 40 tysięcy złotych przeznaczona na opracowanie dokumentacji 

fotowoltaiki dla 4 szkół. Czy to są wybrane placówki? Czy ma Pani taka wiedzę? 

Drugie pytanie też dotyczy tej samej kwestii. Co to znaczy tak fizycznie, że została 

ona przeniesiona na środki niewygasające.  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

To jest tak Pani Przewodnicząca, że jak była wywołana uchwała Rady zezwalająca na 

wydatki niewygasające, to fizycznie te środki zostały przekazane na wydzielone  

konto. I firma ma teraz czas do końca czerwca, żeby zrealizować ten projekt zgodnie 

z umową. 
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Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Ale realizacja tego projektu rozumiem, że już trwa tak?  
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Tak.  
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Nie pamiętam, których szkół to dotyczy, natomiast my dostaliśmy 5 milionów  

z Funduszu  Inwestycji Strategicznych Polskiego Ładu i w zeszłym roku zleciliśmy 

dla 4 szkół dokumentacje i w tym roku zleciliśmy dla kolejnych. Razem to chyba 15 

szkół za te 5 milionów. W tej chwili jest ogłoszony przetarg i będziemy montować te 

instalacje fotowoltaiczne.  
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Czyli finalnie możemy się spodziewać, że one zagoszczą we wszystkich szkołach 

podstawowych Miasta Inowrocławia? 
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Jest 15 szkół i przedszkoli, ale prawie wszystkie szkoły.  
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

I jeszcze z tego co wiem to OSiR będzie objęty tą inwestycją. Inwestycja będzie 

realizowana w budżecie tegorocznym.  
 

Waldemar Wąśniewski – członek Komisji: 

W tym roku nie ma nowych inwestycji z tą fotowoltaiką, bo rząd jakieś zmiany 

wprowadził.  
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Są jakieś zmiany.  
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Tak, przed zmianą tych przepisów oddawało się do sieci, magazynowało i odbierało, 

a  teraz trzeba odkupić ten prąd. Dlatego nie jest to korzystne.  
 

Waldemar Wąśniewski – członek Komisji: 

Czyli przy naszych inwestycjach wydajemy środki, a korzyści są mniejsze od 

zaplanowanych. 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Pewnie tak. Tylko, że korzyści będą może mniejsze, ale mamy prawie w 100% 

sfinansowane z dofinansowania z zewnątrz. Jeżeli patrząc w tym kierunku, że robimy 

to przy dofinansowaniu to jest to dla nas opłacalne, bo nie musimy kilkanaście lat 

czekać aż ta inwestycja się zwróci, tylko te 5% wkładu własnego. Może nie będą 

takie korzyści jak pierwotnie zakładano, ale na pewno będą oszczędności.  
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Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Skoro nie ma więcej chętnych do zadawania pytań to zamykam dyskusję  

i przechodzimy do głosowania. 
 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2021 r.: 
 

głosowanie:    za – 4,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Oświaty 

i Kultury podjęła uchwałę nr 8/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania 

z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2021 r. 

 

Sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2021 r. Kujawskiego Centrum 

Kultury w Inowrocławiu: 
 

głosowanie:    za – 4,  przeciw – 0,  wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Oświaty 

i Kultury podjęła uchwałę nr 9/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania 

z wykonania planu finansowego za 2021 r. Kujawskiego Centrum Kultury 

w Inowrocławiu. 

 

Sprawozdanie z wykonania planu finansowego za 2021 r. Biblioteki Miejskiej  

im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu: 
 

głosowanie:    za – 4,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Oświaty 

i Kultury podjęła uchwałę nr 10/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu sprawozdania 

z wykonania planu finansowego za 2021 r. Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu. 

 

Informacja o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za 2021 r.: 
 

głosowanie:    za – 4,  przeciw –  0,  wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Oświaty 

i Kultury podjęła uchwałę nr 11/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu informacji 

o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za 2021 r. 
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Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww.  sprawozdania i informację. 

Ad 5. Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2021 r. – stanowi załącznik do 

materiałów LII sesji RMI.  
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich w Wydziale Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawiła Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2021 r. 
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję.  
 

Maria Żukowska – członek Komisji: 

Tak jak wcześniej powiedziałam, zwróciłam uwagę na udział w tych dwóch 

projektach zewnętrznych, bo tego w tych materiałach nie ma, ale pozytywnie 

oceniam, że przy tak małej subwencji, bo mieliśmy już okazję zauważyć, że 43% 

musimy z własnych środków dołożyć na utrzymanie szkół to mimo wszystko 

realizujemy zajęcia z zakresu pomocy psychologiczno-pedagogicznej. Ten projekt 

„Proste Plecy”, czyli mamy jakąś ustawę. Pozytywnie postrzegamy tą ocenę i tą 

działalność oświaty dla uczniów z naszego miasta. A jeżeli będzie możliwość,  

a dyrektorzy nie aplikowali wniosków to mimo wszystko uważam, że jesienią warto 

jeszcze z tego skorzystać. Może w październiku się powtórzy.  
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Powiem tylko, że tu trudno dyskutować nad tym raportem, bo on naprawdę 

odzwierciedla to co się w mieście dzieje i to co funkcjonuje. Można jedynie dopytać, 

ale nie bardzo opiniować. Materiał bardzo obszerny i bardzo szczegółowy. Bardzo 

dziękujemy.  
 

Ad 6. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2022 r. – stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu.  
 

Elżbieta Jardanowska  – Przewodnicząca Komisji: 

Przedstawiła propozycje do planu pracy Komisji Oświaty i Kultury na II półrocze 

2022 r.  
 

LIPIEC 

- Realizacja akcji LATO 2022 r. w szkołach podstawowych. Wizyta w Szkole 

Podstawowej nr 2. 

- Połączenie Filii nr 3 z Filią nr 2 dla Dzieci Biblioteki Miejskiej im. Jana    

Kasprowicza w Inowrocławiu. 

- Zmiana statutu Biblioteki Miejskiej im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu  

w związku z połączeniem filii bibliotecznych. 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

- Sprawy bieżące.  
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SIERPIEŃ 

- Analiza wyników egzaminu po klasie VIII szkoły podstawowej.  

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

- Sprawy bieżące.  

WRZESIEŃ 

-  Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2022 r. 

-  Sprawozdanie z akcji LATO 2022 r. 

- Organizacja warunków realizacji przygotowania przedszkolnego przez dzieci 

sześcioletnie. Wizyta w  przedszkolu „Słoneczko”. 

-  Sprawy wymagające opinii Komisji. 

-  Sprawy bieżące.  

PAŹDZIERNIK  

- Informacja o stanie oświaty Miasta Inowrocławia. 

- Zapoznanie z funkcjonowaniem Filii nr 3 Biblioteki Miejskiej im. J.  Kasprowicza 

po zmianie organizacyjnej połączenia Filii nr 2  Biblioteki Miejskiej im. 

J. Kasprowicza dla dzieci z Filią nr 3 Biblioteki Miejskiej im. J. Kasprowicza. Wizyta 

w Filii nr 3 przy ul. Wojska Polskiego 5. 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

- Sprawy bieżące.  

LISTOPAD 

- Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2023 r. 

- Informacja o zamierzeniach promujących Miasto Inowrocław na 2023 r. 

- Ustalenie planu pracy  Komisji na I półrocze 2023 r. 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

- Sprawy bieżące.  

GRUDZIEŃ 

- Plan pracy Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu na 2023 r. 

- Plan pracy Biblioteki Miejskiej im. J. Kasprowicza w Inowrocławiu na 2023 r. 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

- Sprawy bieżące.  
 

Czy są inne propozycje? Nie widzę chętnych do zaproponowania innych tematów. 

Przystępujemy do głosowania. 
 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem planu pracy Komisji Oświaty i Kultury na 

II półrocze 2022 r.?  
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. 

Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja Oświaty  

i Kultury  podjęła uchwałę nr 12/2022 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Oświaty i Kultury na II półrocze 2022 r. 
 

Ad 7. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było.  
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Ad 8.  Sprawy bieżące. 
 

Radni zwrócili się do Przewodniczącej o zaplanowanie terminów Komisji 

niekolidujących z urlopami.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 

Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

/-/Elżbieta Jardanowska 
 

Protokółowała: 

 

/-/Monika Kozioł  


